
 
 

 
Groningen, dinsdag 9 juni 2020 

 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Onderwerp: Schriftelijke vragen ex art 38 RvO n.a.v. berichtgeving financiële 

gevolgen Coronacrisis 

Geacht College, 
 
Volgens het SEO-rapport is de impact van de coronacrisis op de Groningse 
economie, en dan met name op de Regio Groningen-Assen, minder groot dan in de 
rest van Nederland. Maar evident is wel dat deze crisis ontegenzeggelijk zeer grote 
impact heeft op de noordelijke economie.  
Mogelijk worden er in meer of mindere mate tussen de 40.000 tot 90.000 banen 
bedreigd vanwege de economische gevolgen van de coronacrisis en dan met name 
door maatregelen die het kabinet en de veiligheidsregio’s hebben moeten nemen.  
 
Afstemming tussen bedrijfsleven en overheid, waarbij ruimte wordt gegeven aan 
goede doordachte initiatieven, is nu dus heel erg belangrijk om per sector tot goede 
afgewogen plannen te komen die zijn gericht op het activeren van bedrijvigheid en 
behoud van werkgelegenheid. Tot nu toe blijkt dat de coronamaatregelen niet altijd 
goed zijn afgestemd op de verschillende sectoren. Elke sector heeft namelijk een 
specifieke benadering nodig. De economische gevolgen in de horeca en 
detailhandel manifesteren zich namelijk veel directer en sneller als bij voorbeeld in 
de bouw, waar de economische gevolgen vaak pas na een jaar echt zichtbaar 
worden. Daarbij zijn mogelijke lessen die zijn geleerd van de vorige crisis, die begon 
in 2008/2009, zeer belangrijk.  
 
En onlangs kwam RTV Noord met het bericht ( https://rtvn.gr/m8rW ) dat de 
gemeente Groningen fors wordt getroffen door de coronacrisis doordat de gemeente 
verschillende vormen van inkomsten mist, waaronder parkeergelden en 
toeristenbelasting. Ook uitgaven voor de verschillende ondersteuningsregelingen 
worden genoemd als oorzaak van de tekorten als gevolg van de coronacrisis. 
Verwachte tekorten die tussen de 10 en 20 miljoen euro liggen.  

De PVV fractie heeft naar aanleiding van bovenstaande een aantal vragen: 

1. Het advies uit het SEO-rapport luidt om anti-cyclisch beleid te voeren. Neemt 
het college dat advies over? En zo ja op welke wijze?   
 

2. Zijn er wellicht investeringen die het College voorzien heeft in de komende 
jaren?  
 
 
 

https://rtvn.gr/m8rW


 
 

 
3. Is het College bereid om investeringen naar voren halen die de bedrijvigheid 

kunnen stimuleren en werkgelegenheid kunnen behouden? Bijvoorbeeld om 
op die manier ondernemers te ondersteunen en daarmee tegelijkertijd 
maatschappelijk voordeel te bewerkstelligen? 
 

4. Is het College met ons eens dat het verstandig is om voor steunmaatregelen 
een maatschappelijke tegenprestatie te verlangen? En zo nee, waarom niet? 
 

5. Welke sectoren hebben voor het College qua economisch beleid de meeste 
prioriteit om te ondersteunen/te helpen?   
 

6. Aan welke maatregelen denkt het college per sector?   
 

7. Het College becijfert de negatieve gevolgen van het Coronavirus nu al op 
meer dan 12 miljoen en sluit niet uit dat de financiële gevolgen in negatieve 
zin nog verder op zullen lopen voor de gemeentelijke begroting. Kan het 
College aangeven waar de genoemde raming op is gebaseerd, met een 
onderverdeling op postenniveau, zoals gemiste parkeeropbrengsten, 
toeristenbelasting en eventueel andere posten? En zo nee, waarom niet? 

 
8. Het College spreekt van een steunpakket/noodmaatregelen voor o.a. 

ondernemers. Waar bestaan deze maatregelen uit? 
 
 
 
In afwachting van uw reactie, 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Ton van Kesteren  
Raadsfractie PVV Gemeente Groningen 
 

 


